
 

 
 
 

親愛的直銷商: 

 

公司將於 4 月舉辦一個全新的訓練課程 - 「發揮影響力

課程 Developing Influence」，由公司行政總裁簡艾齡女

士親自授課。歡迎各位有意改變現況、改變自我的直銷商

報名參加。課程詳情如下： 

 

報名資格：   直銷商 

日期：    由 2017 年 4 月 18 日開始 

每星期兩堂 (逢星期二、五) 

時間：    晚上 7:30 開始 

費用：    $800 (共 12 堂) 

報名截止日期：  2017 年 4 月 13 日 
 

 

注意事項:  

1. 直銷商不得中途加入或退出本訓練課程，亦不可只報其中一堂。 

2. 直銷商在訓練課程中不得攝影或錄音。 

3. 直銷商需在課程開始前交出手機，由職員看管。 

4. 本訓練課程的出席率將計入旅遊獎之計算。 

 

機智滙集有限公司 

2017 年 3 月 6 日 

N170306 

  



 

 

Dear  D is t r i bu to r ,  

 

The company will hold a new training course in April - "Developing 

Influence", which will be taught by Ms. Afreen Khan, Chief Executive 

Officer of the Company. We welcome all distributors who wish to change 

the current situation and change themselves. Details of the course are as 

follows: 

 

Eligibility:    All Distributor 

Date:     From 18 April, 2017 

Two lessons per week (every Tuesday, Friday) 

Time:     7:30 pm 

Cost:     $ 800 (Total 12 lessons) 

Registration deadline:  13 April, 2017 

 

 

Notes: 

1. Distributors cannot join in the middle of the training course or withdraw from the training course, or 

only one of them. 

2. Distributors cannot photograph or record in the training course. 

3. Distributors need to hand over their phone before the course. The phone will be kept by staff. 

4. The attendance rate for this training course will be included in the calculation of the Travel Award. 

 

 

Organic Vision Limited 

6th March, 2017 

N1703017 

  



 

 

亲爱的直销商:: 

 

公司将于 4 月举办一个全新的训练课程 - 「发挥影响力

课程 Developing Influence」，由公司行政总裁简艾龄女

士亲自授课。欢迎各位有意改变现况、改变自我的直销商

报名参加。课程详情如下： 

 

报名资格：    直销商 

日期：     由 2017 年 4 月 18 日开始 

每星期两堂 (逢星期二、五) 

时间：     晚上 7:30 开始 

费用：     $800 (共 12 堂) 

报名截止日期：  2017 年 4 月 13 日 
 

注意事项:  

1. 直销商不得中途加入或退出本训练课程，亦不可只报其中一堂。 

2. 直销商在训练课程中不得摄影或录音。 

3. 直销商需在课程开始前交出手机，由职员看管。 

4. 本训练课程的出席率将计入旅游奖之计算。 

机智汇集有限公司 

2017 年 3 月 6 日 

N170306 

 


